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Vragen van de leden Kops en Emiel van Dijk (beiden PVV) aan de Minister 
van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en de Staatssecretaris van 
Justitie en Veiligheid over extra druk op de woningmarkt door nieuwe 
vluchtelingenstroom (ingezonden 18 oktober 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Extra druk op woningmarkt door nieuwe vluchtelingen-
stroom»?1 

Vraag 2
Bent u het eens met de uitspraak van dhr. Onno Hoes (nieuwe voorzitter van 
de NVM) dat «we in Nederland te weinig bouwen, laat staan voor alle 
vluchtelingen die hier straks (in Nederland) hun verdiende plek krijgen»? 

Vraag 3
Bent u van mening dat Nederlanders, die vaak jarenlang op een woning 
moeten wachten, de enigen zijn die een nieuwe woning verdienen, en niet 
statushouders die hier niet eens thuis horen? 

Vraag 4
Bent u bereid ervoor te zorgen dat er geen enkele woning meer aan 
statushouders wordt weggegeven en dat deze allemaal ten goede komen aan 
Nederlanders in woningnood? Zo nee, hoe gaat u er dan voor zorgen dat 
Nederlanders niet weer de dupe worden van een nieuwe asielstroom, onder 
andere doordat woningen worden toegewezen aan statushouders? 

Vraag 5
Wat doet u eraan om Nederland zo onaantrekkelijk mogelijk te maken voor 
asielzoekers die zich hier willen vestigen?

1 BNR d.d. 14 oktober 2019
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